
Verslag 
van de 

vergadering 
van de Provinciale 

Regietafel 

Migratie 
en 

Integratie 

  

Datum 
5 

april 
2022 

Tijd 
17.00 

Locatie Provinciehuis 
| 
Tweebaksmarkt 52 te Leeuwarden 

| 
en online 

  

Aanwezig 
de heer 

K. 

ann kue su 

Dantumadiel, 

ms 

(online), 
de heer 

A.A.M. 
Brok, commissaris 

van 
de 

Koning 

in 
de provincie Fryslân 

voorzitter), de heer S. Buma (burgemeester Leeuwarden 

     

    

   

(online), 

online), de heer J. Gebben, burgemeester gemeente 
Tytsjerksteradiel, 

‚ 

mevrouw 
F. 

Hijlkema, 

wethouder gemeente Ooststellingwerf, 

(online), 
de heer 

A. van 
de 

Nadort, burgemeester gemeente Weststellingwerf, 
mevrouw 

C. van 
de Pol, 

burgemeester gemeente Terschelling (online), 
de heer J. 

Rijpstra, burgemeester 

gemeente Smallingerland, 
de heer 

M. 
Schrier, burgemeester gemeente 

Vlieland 

   

  

(online), 
mevrouw 

|. 

Sjerps, burgemeester gemeente 
Harlingen (online), de heer 

J. Spoelstra, lacoburgemeester gemeente 
Achtkarspelen, peentornen del 

eN 
de heer 

L. 
Stoel, burgemeester gemeente 

Ameland 
(online), 

de heer 
F. 

Veenstra, burgemeester gemeente 
De 

Fryske 

Marren 
(online), 

de heer J.D. de Vries, wethouder 
gemeente Noardeast-Fryslân, 

mevrouw J.W. de Vries, burgemeester gemeente Súdwest-Fryslân (online), 
de 

heer 
T. van 

der Zwan, burgemeester 
Heerenveen 

Afwezig 
met kennisgeving: de heer O. Brouwer, burgemeester 

gemeente Achtkarspelen, 

EN : mevrouw 
|. van 

Gent, burgemeester 

gemeente Schiermonnikoog, 
mevrouw S. Korthuis, burgemeester gemeente 

Ooststellingwerf, 
de heer J. Kramer, burgemeester gemeente Noardeast-Fryslân, 

mevrouw 
E. van 

Selm, burgemeester gemeente Opsterland, 
mevrouw 

M. 

Waanders, burgemeester 
Waadhoeke 

  

1. 

Opening 

De voorzitter 
opent 

de 
vergadering. 

2. 

Mededelingen 

De voorzitter doet de 
volgende mededelingen. 

Wob-verzoeken 

Op 

4 
februari 2022 is een verzoek 

ontvangen 

van 
de minister 

van BZK 
voor het 

geven 

van 

een 

zienswijze op 
het verstrekken 

van 
stukken die 

betrekking 
hadden 

op 
de 

PRT in 
de 

provincie Fryslân. 

Er 
is 

geen 
bezwaar 

gemaakt tegen 
het verstrekken 

van 
deze stukken. 

Op 
18 maart 2022 is een verzoek 

ontvangen 

van 
de 

provincie Groningen 
voor het 

geven 

van 

een 

zienswijze 
betreffende het 

AZC 
Ter 

Apel. 
De te vertrekken stukken hadden 

betrekking 

op 
de 

Kring 

van 
commissarissen 

van 
de 

Koning. 

In 
deze stukken werd verwezen 

naar 

inventarisaties 
tijdens 

de 
PRT in 

de 
provincie Fryslân. 

Er 
is 

geen 
bezwaar 

gemaakt tegen 
het 

verstrekken 
van 

deze stukken. 
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Uitvraag bj 
Raad 

van 
kerken 

De 
uitvraag 

heeft 
opgeleverd 

dat er 

vooralsnog geen duidelijke organisatie 

van 
de 

gezamenlijke 
kerken 

in 

Fryslân 
is voor de 

vluchtelingen 
uit Oekraïne. Wel is 

duidelijk 
dat er 

op 
veel 

plekken 

in 
de 

provincie 
kerken 

bezig zijn plekken 
te creëren voor 

opvang 
en worden 

er 

spontane 
initiatieven ontwikkeld voor financiële 

bijstand 
en het verzamelen 

van 

goederen. 

Inventarisatie 
vastgoed provincie Fryslân 

De 
provincie 

heeft een inventarisatie 
gemaakt 

van 

gebouwen 
en 

percelen 
die 

gebruikt 

zouden kunnen worden voor 

vluchtelingen 
uit Oekraïne, 

amv’s of statushouders. Het 

volledige 
overzicht staat 

bij agendapunt 

5. 

Vooraankondiging beoordeling huisvestingsresultaten gemeenten 

Gemeenten, met 
uitzondering 

van 
de Waddeneilanden, ontvangen 

binnenkort een brief 
van 

de 
provincie 

over de 
beoordeling 

van 
hun 

huisvestgingsresultaten 

aan 
de hand 

van 

plaatsing 

op 
een trede 

op 
de interventieladder. Hieronder een overzicht 

van 
de 

gemeenten 
en de 

plaatsing op 
de interventieladder. 

In 
trede 

1-gemeenten gaat 
het 

goed. 

  

Gemeente Trede 

  

  

Achtkarspelen 

Dantumadeel 

De Friese Meren 

Harlingen 

Heerenveen 

Leeuwarden 

Noardeast-Fryslân 

Ooststellingwerf 

Opsterland 

Smallingerland 

Súdwest-Fryslân 

Tytsjerksteradiel 

Waadhoeke 

Weststellingwerf 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

        oi=lwlalasfals 

inl 

Nn 

[No 

  

In 
de 

wetenschap 
dat de 

gemeenten 
zich 

inspannen 
om 

huisvesting 
te 

regelen, ligt 
deze 

brief 
mogelijk gevoelig. 

Mocht de 
provincie 

kunnen assisteren 
bij 

of meedenken over het 

regelen 

van 

huisvesting, 
dan doet ze dat 

graag. 
Verder is de 

verwachting 
dat het 

Rijk 

in 
actie 

komt 
richting 

trede 
3-gemeenten. 

Naar 

aanleiding 

van 
een 

vraag 

van 

burgemeester 
Buma over de Hotel- en 

AccommodatieRegeling (HAR) 
voor statushouders 

legt 
uit dat het COA 

in 

gesprek gaat 
met 

gemeenten 
die achterstanden hebben. Doel is om ruimte te creëren 

in 

de 
opvang. Uitgaande 

van 

maatwerk, probeert 
het COA 

voor zo’n tien 
tot 

twintig 

statushouders een 

oplossing 
te vinden, 

maar 
niet 

via 
de 

HAR. 

voegt 
daar 

aan 
toe dat de voorwaarden voor deze nieuwe 

maatregel 
die 

geldt 
voor statushouders die 

gekoppeld zijn, nog uitgewerkt 
moeten worden. Ook 

groepsaccommodatie 

kan 
onder de 

HAR 
vallen. Wie een 

regeling 
uitrolt 

bepaalt 
hoe de 

financiering georganiseerd 
wordt. Zo 

zijn 

bij 
een 

COA-regeling 
de kosten voor het COA. 

Vanuit de 
VFG 

laat 
burgemeester 

Veenstra weten dat het 
oplossen 

van 
de 

huisvestingsproblemen 
voor de diverse 

aandachtsgroepen 
minder 

soepel verloopt 
dan 

van 

tevoren 
ingeschat. 

Met de commissie Ruimte en Wonen 
van 

de 
VFG 

is er binnenkort een 

bijeenkomst 
hierover waarvoor ook de betrokken 

gedeputeerde 
een 

deskundige 

van 
het 

Ministerie 
van BZK 

uitgenodigd zijn. 
De commissie 

kijkt 
ook 

naar 
interessante 

experimenten 

in 
de 

provincie 
Drenthe en staat zeker 

open 
voor minder conventionele 

oplossingen. 

2 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)



Informatieb 
jeenkomst Veiligheidsregio Fryslân 

Op donderdag 

7 

april 
2022 faciliteert de 

provincie 
een 

informatiebijeenkomst 

in 
het 

provinciehuis 
voor ambtenaren die betrokken 

zijn bij 
de 

opvang 

van 

vluchtelingen, 

georganiseerd 
door de 

Veiligheidsregio Fryslân. 
De 

provincie 
of CdK heeft 

geen inhoudelijke 

rol 
bij 

de 
bijeenkomst. 

Vervolgens 
verhaalt 

burgemeester 

Van 
der 

Zwan 
over het aanbod dat de 

gemeente 

Heerenveen 
aan 

het COA 
gedaan 

heeft. De 
gemeente 

heeft het COA 
aangeboden 

om 150 

van 
de 200 bedden 

in 
de 

crisisopvang 
te 

gebruiken 
voor niet-Oekraïense 

vluchtelingen. Op 

deze manier kon Heerenveen Ter 
Apel helpen. 

Het aanmeldcentrum aldaar heeft te 
kampen 

met slechte doorstroom 
van 

vluchtelingen. 
Het COA heeft 

gebruik gemaakt 

van 
dit aanbod. 

Er kwam 
echter een andere 

groep vluchtelingen 
dan verwacht, namelijk 

een 

groep 

van 
120 

jonge mannelijke veiligelanders. 
Een 

groep 
die 

geen 
kans maakt 

op 
een 

verblijfsvergunning 

en die 
vanwege 

de ramadan een ander 
dag- 

en nachtritme heeft dan de Oekraïense 

vluchtelingen 
aanhouden. De sfeer veranderde en er waren vervelende incidenten. Het 

blijkt 

een 

lastige doelgroep 
te 

zijn 
die niet 

goed samengaat 
met de 

groep 
Oekraïners. Het COA 

heeft de 
gemeente 

Heerenveen echter verzekerd dat de 
opvang 

niet 
langer 

duurt dan 
in 

totaal zeven 

dagen plus mogelijk 
twee keer één 

dag verlenging. Burgemeester 

Van 
der 

Zwan 
rekent er dan ook 

op 
dat de groep aanstaande 

vrijdag 
vertrokken is. 

Bevorderlijk 
voor 

het 
draagvlak 

is deze situatie niet. 

anne: begrijpt 
dat. Binnen het COA heeft 

hierover een 
uitgebreide 

discussie 
plaatsgevonden. 

De voorzitter waardeert het dat 

burgemeester 

Van 
der 

Zwan 
deze 

ervaring 
wilde delen met de 

aanwezigen 
en stelt vast dat 

het 
probleem 

van 
de 

veiligelanders 
een 

groot 
dilemma is dat niet 

goed 
is voor het 

draagvlak 

onder de 
burgers. 

Niet 
in 

Heerenveen dat nota bene een aanbod 
gedaan 

heeft voor een 

structureel AZC, 
maar 

ook niet voor het 
draagvlak 

in 
andere 

gemeenten. 
De voorzitter 

zal 
er 

bij 
de commissaris 

van 
de 

Koning 

van 
Drenthe 

op aandringen 
dat 

zij 
deze 

problematiek 

in 
de 

LRT 
onder de aandacht 

brengt. 

3. 
Agendapunten 

3 tot en met 
8 

Niet 
besproken. 

9. 
Verslagen 

PRT 
M&I 

Verslag 
PRT 24 

januari 

2022 

eee 
heeft 

schriftelijk aangegeven 
dat de 

benaming 

van 

agendapunt 
8 

- 

Verdeelsystematiek asielopvangplekken 

VNG 
2022 

- 

niet correct is. Het betreft 
namelijk 

geen 
verdeelsleutel 

van 
de 

VNG. 
Wel heeft de 

VNG 

nadrukkelijk 
een aandeel 

gehad 

in 
het 

opstellen ervan, 
maar 

de verdeelsleutel is 
vastgesteld 

aan 
de 

LRT. In 
dezelfde alinea staat 

dat de voorzitter 
via 

de LRT een voorbehoud heeft 
gemaakt, 

dat moet 
zijn 

in 
het 

Rijksherenoverleg. 

10. 

Vergaderdata 

Afhankelijk 

van 
de actualiteit wordt besloten welke 

vergadering doorgaat. 

11. 

Rondvraag 

Burgemeester 

Van 
de Nadort meldt dat 

zijn gemeente naarstig op 
zoek is 

naar 
locaties voor 

de 
huisvesting 

van 

Oekraïeners, 
maar 

ook 
naar 

plekken 
voor andere 

doelgroepen. 
Het 

lijkt 

erop 
dat er wel 

mogelijkheden zijn. 
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Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is achterwege gelaten
op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld correspondeert met de
bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

J Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van de eerbiediging

van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


